

# 10D7N ALPINE SWITZERLAND

SWITZERLAND • ITALY • FRANCE



\*Photos for illustration only

# HIGHLIGHTS

- ★ **Ride the Bernina Scenic Train – a UNESCO-listed alpine route through glaciers and viaducts**  
搭乘伯尼纳观景列车，穿越冰川与高架桥，畅游联合国教科文组织认证的阿尔卑斯山路线
- ★ **Ascend Mount Titlis via rotating gondola; explore glacier cave and Cliff Walk (weather permitting)**  
乘坐缆车与旋转缆车登上铁力士山，探索冰川洞穴与悬崖步道（视天气情况而定）
- ★ **Board the cogwheel train to Gornergrat for panoramic views of Monte Rosa and the Matterhorn**  
搭乘齿轮火车前往戈尔内格拉特，俯瞰玫瑰峰与马特洪峰的壮丽景色
- ★ **Discover Lucerne's medieval charm: Lion Monument, Chapel Bridge, and Old Town**  
漫步卢塞恩，欣赏狮子纪念碑、教堂桥与中世纪老城区
- ★ **Relax in Interlaken, framed by the peaks of Eiger, Mönch, and Jungfrau**  
于因特拉肯悠闲漫步，感受艾格峰、僧侣峰与少女峰环绕的自然美景
- ★ **Explore Bern's UNESCO-listed Old Town with Zytglogge Clock Tower and Einstein House**  
探索伯尔尼联合国教科文组织认证的老城区，参观钟楼与爱因斯坦故居
- ★ **Visit Gruyères Castle and stroll through its cobbled medieval lanes**  
造访格吕耶尔城堡，漫步于古朴的中世纪石板街道
- ★ **Enjoy lakeside serenity in Vevey and Como – icons of Swiss and Italian Riviera charm**  
于沃韦与科莫湖畔享受湖光山色，感受瑞意湖区的浪漫风情
- ★ **Experience Lugano's blend of Swiss elegance and Mediterranean flair**  
感受卢加诺的瑞士优雅与地中海风情交融
- ★ **Ride the cable car at Sattel-Hochstuckli and try the summer toboggan run - Stuckli Run (Seasonal)**  
搭乘Sattel-Hochstuckli缆车，体验夏季滑道 Stuckli Run（季节性开放）
- ★ **Shop along Zurich's Bahnhofstrasse and admire the Grossmünster and historic Altstadt**  
于苏黎世班霍夫大街购物，参观大教堂与历史城区

## MEALS

7 Breakfast | 1 Lunch | 2 Dinner

- **Lunch at Mount Titlis**—铁力士山午餐
- **Swiss Fondue Dinner**—瑞士芝士火锅晚餐

## HOTELS

4★ Hotels  
四星级酒店



Matterhorn



Lucerne

## 01 DEPARTURE ✈️ ZURICH

Meals on Board

- Depart for Zurich, gateway to the Swiss Alps and Switzerland's largest city.

## 02 ZURICH 🚌 LUCERNE 🚌 MOUNT TITLIS 🚌 LUCERNE

Lunch

- **Lucerne Heritage Walk:** Discover the city's historic charm with visits to the **Lion Monument**, the 14th-century **Chapel Bridge**, and the cobbled lanes of Lucerne's medieval **Old Town** adorned with frescoed façades.
- **Bucherer:** Renowned Swiss retailer offering luxury watches and duty-free shopping.
- **Mount Titlis Experience:** Ascend via cable car and rotating Titlis Rotair to the glacier summit; explore the illuminated glacier cave and brave the Cliff Walk – Europe's highest suspension bridge (weather permitting).

## 03 LUCERNE 🚌 INTERLAKEN

Breakfast | Dinner

- **Interlaken:** Lakeside resort town framed by the Eiger, Mönch, and Jungfrau peaks.  
**Optional:** Jungfrauoch Excursion – UNESCO-listed "Top of Europe" with glacier vistas.



## 04 INTERLAKEN 🚌 BERN 🚌 GRUYÈRES 🚌 VEVEY 🚌 MONTREUX 🚌 ÉVIAN-LES-BAINS

Breakfast

- **Bear Pit (Bern):** Historic symbol of the Swiss capital.
- **Bern Old Town:** UNESCO-listed medieval quarter with Zytglogge Clock Tower and Parliament.
- **Einstein House:** Residence of Albert Einstein during his time in Bern.
- **Gruyères Castle:** 13th-century fortress overlooking a charming medieval village.
- **Vevey:** Lakeside town known as Charlie Chaplin's final home.
- **Chillon Castle:** 11th-century lakeside fortress near Montreux.

## 05 ÉVIAN-LES-BAINS 🚌 ZERMATT 🚌 BRIG

Breakfast

- **Zermatt via Täsch Rack Railway:** Travel by scenic train to the car-free alpine village of Zermatt, renowned for mountaineering, winter sports, and its charming cobbled streets.
- **Gornergrat Cogwheel Train & Panorama:** Ascend to 3,089m aboard Europe's highest open-air cogwheel railway for breathtaking views of Monte Rosa, the Matterhorn, and over 25 alpine peaks.  
**Optional:** Yvoire Village – Medieval French town with lakeside charm.

## 06 BRIG 🚌 LUGANO 🚌 COMO

Breakfast | Dinner

- **Lugano:** Explore Lugano's charming Old Town, where Swiss elegance meets Mediterranean flair, and enjoy panoramic views over Lake Lugano from Monte San Salvatore and Monte Brè.
- **Como:** Cultural hub on Lake Como, known for architecture and lakeside promenades.

## 07 COMO 🚌 BERNINA SCENIC TRAIN CHUR

Breakfast

- **Bernina Scenic Train:** Embark from Tirano on one of the world's most spectacular rail journeys. This UNESCO-listed alpine route traverses dramatic glaciers, stone viaducts, and mountain valleys before arriving in the resort towns of St. Moritz or Pontresina.

## 08 CHUR 🚌 ZUG 🚌 ZURICH

Breakfast

- **Sattel-Hochstuckli Cable Car:** Gondola ride to alpine recreation area.
- **Summer Toboggan Run (Stuckli Run):** Seasonal downhill ride (Seasonal).
- **Zurich City Tour:** Includes Grossmünster Church and Bahnhofstrasse shopping street.  
**Optional:** Stanserhorn Excursion – Open-deck cable car to panoramic summit.

## 09 ZURICH ✈️ HOME

Breakfast | Meals on Board

- Free at leisure till transfer to the airport for your flight home.

## 10 HOME SWEET HOME

- We hope you enjoyed your holidays and we look forward to seeing you again for your next trip.

### Service Fee & Additional Excursions:

- Tour Manager Service Fee
- Restaurant Service Fee
- Driver Service Fee
- Guide Service Fee
- City Taxes
- Gornergrat
- Como

**Total: CHF 300 per person**

### Suggested Excursions:

- ★ Jungfrauoch – "Top of Europe"
- ★ Stanserhorn open-deck cable car
- ★ French Yvoire Village

### REMARKS:

- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. The company reserves the right to cancel or reschedule the tour if the minimum is not met.
- Flight schedules are subject to change without prior notice.
- The sequence of the itinerary may be adjusted, and accommodations may be arranged in alternate cities due to unforeseen circumstances such as peak seasons, special events, or factors beyond our control.
- If any attraction or activity is closed, it will be replaced with an alternative where possible. No replacement may be provided if suitable alternatives are unavailable.
- Room configurations (twin, double, triple) are subject to availability upon check-in and may vary by property.
- In case of any discrepancy between the English and Chinese version of the itinerary, the English version shall prevail.

# 01 出境✈️苏黎世

机上用餐

- 搭乘航班前往瑞士最大城市苏黎世，通往阿尔卑斯山的门户。

# 02 苏黎世🚗卢塞恩🚗铁力士山🚗 卢塞恩

午餐

- **卢塞恩历史漫步**：参观狮子纪念碑、14世纪教堂桥与中世纪老城区，感受城市古韵。
- **Bucherer名店**：瑞士知名钟表与免税购物品牌。
- **铁力士山体验**：乘坐缆车与旋转缆车登顶冰川，探索冰洞与欧洲最高悬崖步道（视天气情况而定）。

# 03 卢塞恩🚗因特拉肯

早餐 | 晚餐

- **因特拉肯**：湖光山色环绕的度假小镇，坐拥艾格峰、僧侣峰与少女峰。
- **自费推荐**：少女峰 - 联合国教科文组织认证的“欧洲之巅”，欣赏冰川美景。

# 04 因特拉肯🚗伯尔尼🚗格吕耶尔🚗 沃韦🚗蒙特勒🚗埃维昂莱班

早餐

- **伯尔尼熊坑**：瑞士首都象征。
- **伯尔尼老城区**：联合国教科文组织认证的中世纪街区，钟楼与议会大厦林立。
- **爱因斯坦故居**：科学巨匠曾居住于此。
- **格吕耶尔城堡**：13世纪古堡俯瞰中世纪村庄。
- **沃韦**：湖畔小镇，查理·卓别林的最后居所。
- **西庸城堡**：位于日内瓦湖畔的11世纪古堡，摄影打卡胜地。

# 05 埃维昂莱班🚗采尔马特🚗布里格

早餐

- **答施至采尔马特齿轨列车**：乘坐观景列车前往无车山城采尔马特，感受登山与滑雪氛围。
- **戈尔内格拉特齿轮火车与观景台**：登上海拔3,089米的观景台，俯瞰玫瑰峰、马特洪峰与25座以上阿尔卑斯山峰。
- **推荐自费**：伊瓦尔村 - 法国湖畔中世纪花园小镇。

# 06 布里格🚗卢加诺🚗科莫

早餐 | 晚餐

- **卢加诺**：探索卢加诺老城区，感受瑞士与地中海风情交融；登上圣萨尔瓦多山与布雷山俯瞰湖景。
- **科莫**：意大利湖区文化重镇，建筑与湖畔风光交相辉映。

# 07 科莫🚗伯尼纳观景列车🚗库尔

早餐

- **伯尼纳观景列车**：从蒂拉诺出发，穿越冰川、高架桥与山谷，抵达圣莫里茨或蓬特雷西纳，体验世界最壮观的阿尔卑斯列车之旅。

# 08 库尔🚗楚格🚗苏黎世

早餐

- **Sattel-Hochstuckli缆车**：乘坐缆车前往阿尔卑斯山休闲区。
- **夏季滑道 (Stuckli Run)**：纪念法国军事胜利的象征。季节性开放的滑道体验（每年4月25日至10月开放）
- **苏黎世市区游览**：参观大教堂与班霍夫大街购物区。
- **自费推荐**：斯坦瑟峰 - 搭乘开放式缆车登顶，俯瞰阿尔卑斯美景。

# 09 苏黎世✈️温馨的家

早餐 | 机上用餐

- 自由活动直至送往机场搭乘航班返回家园。

# 10 温馨的家

- 我们希望您享受了假期并期待下次旅行时再次见到您。



西庸城堡



戈尔内格拉特齿轨火车

## 服务费和额外游览：

- 领队服务费 · 司机服务费 · 导游服务费 · 餐厅服务费
- 城市税 · 戈尔内格拉特 · 科莫

总计：CHF 300/人

## 自费项目推荐：

- ★ 少女峰 - “欧洲之巅”
- ★ 法国伊瓦尔湖畔村庄
- ★ 斯坦瑟峰开放式缆车

## 备注：

- 本团需至少15位团员方可成团。如未达最低人数，旅行社保留是否出团的最终决定权。
- 所有航班时间及细节如有变动，恕不另行通知。
- 行程顺序可能因旺季、特殊节日或其他不可控因素而有所调整，住宿地点亦可能安排在其他城市，恕不另行通知。
- 如景点或活动关闭，将尽量安排替代行程；若无适当替代选项，则可能不予更换。
- 部分酒店可能无法提供双人房、双床房或三人房，房型安排将视入住时的实际情况而定。
- 如中英文行程内容有所不符，概以英文版本为准。